

PSA 1	
English	COVID-19 vaccines are FREE for everyone. But make sure and ask if there are any other costs with getting vaccinated. No one can be denied a free vaccine if they are unable to pay an administration fee. Once vaccines are widely available, anyone can get vaccinated regardless of immigration status. Protect yourself. Protect your community. Get vaccinated.
Translation	تطعيمات كوفيد-19 مجانية للجميع. لكن عليك التأكد حول ما إذا كانت هناك أية تكاليف أخرى للتطعيم. لا يُحرم أي شخص من الحصول على التطعيم المجاني في حال كان غير قادر على دفع الرسوم الإدارية. بمجرد توفر التطعيمات على نطاق واسع، يمكن لأي شخص الحصول على التطعيم بغض النظر عن حالة الإقامة الخاصة به. احمي نفسك. احمي مجتمعك. احصل على التطعيم

PSA 2	
English	The COVID-19 vaccine protects you from getting COVID-19. If you still get COVID after you get vaccinated, the vaccine protects you from getting seriously ill. Even if you had COVID-19, you should still get vaccinated. Protect yourself. Protect your community. Get vaccinated.
Translation	تطعيم كوفيد-19 يحميك من الإصابة بالفيروس إذا أصبت بالفيروس بعد التطعيم، فإن التطعيم سيحميك من اعراض الفيروس الشديدة حتى لو كنت مصاباً بكوفيد-19، فلا يزال يتعين عليك الحصول على التطعيم. احمي نفسك. احمي مجتمعك. احصل على التطعيم

PSA 3	
English	COVID-19 vaccines are safe and effective. The vaccine CANNOT give you COVID-19. No other vaccine has been tested as much for its safety in U.S. history. The vaccine has been proven safe for thousands of people, including those of different races, ethnicities and ages. No other vaccine has been tested as much for its safety in U.S. history and millions of people have been safely vaccinated. Protect yourself. Protect your community. Get vaccinated.
Translation	تطعيم كوفيد-19 آمن وفعال. لا يمكن للتطعيم أن يكون سبباً في إصابتك بكوفيد-19 لم يتم اختبار أي لقاح آخر بنفس القدر للتأكد من سلامته في تاريخ الولايات المتحدة. ثبت أن التطعيم آمن لآلاف الأشخاص، بمن فيهم أولئك الذين ينتمون إلى أعراق وأصول وأعمار مختلفة. لم يتم اختبار أي تطعيم آخر بنفس القدر للتأكد من سلامته في تاريخ الولايات المتحدة، وتم تطعيم ملايين الأشخاص بأمان. احمي نفسك. احمي مجتمعك. احصل على التطعيم

PSA 4	
English	COVID-19 vaccines are safe and effective. Side effects are normal and mean the vaccine is teaching your body how to fight the virus. You CANNOT get COVID-19 from the vaccine. Protect yourself. Protect your community. Get vaccinated.
Translation	تطعيم كوفيد-19 آمن وفعال. الآثار الجانبية طبيعية وتعني أن التطعيم يعلم جسمك كيفية محاربة الفيروس. لن تصاب بكوفيد-19 من التطعيم. احمي نفسك. احمي مجتمعك. احصل على التطعيم

PSA 5	
English	The COVID-19 vaccine is halal. The COVID-19 vaccine does not contain any animal products. The COVID-19 vaccine does not change your DNA. The vaccine has been proven safe for thousands of people, including those of different races, ethnicities and ages. Protect yourself. Protect your community. Get vaccinated.
Translation	تطعيم كوفيد-19 حلال. لا يحتوي التطعيم على أي منتجات حيوانية. لا يغير التطعيم من صفاتك الجينية ثبت أن التطعيم آمن لآلاف الأشخاص، بمن فيهم أولئك الذين ينتمون إلى أعراق وأصول وأعمار مختلفة. احمي نفسك. احمي مجتمعك. احصل على التطعيم

PSA 5	
English	Stay safe after being vaccinated from COVID-19. Right now, experts don't know how long the vaccine will protect you. Even after getting the vaccine, continue to wear a mask, practice social distancing, wash your hands often, and disinfect high-touch areas frequently.
Translation	حافظ على سلامتك بعد تطعيم كوفيد-19 في الوقت الحالي، لا يعرف الخبراء إلى متى سيحميك التطعيم. حتى بعد الحصول على التطعيم، استمر في ارتداء الكمامة، وحافظ على التباعد الاجتماعي، واغسل يديك كثيرًا، وقم الإماكن المعرضة للمس بشكل متكرر.